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Beantwoordmg vragen Medisch Contact over Gupta rapport

Komt het als een verrassing dat er zoveel meer levensjaren verloren zijn door de

maatregelen dan gewonnen

Had VWS dezelfde aanpak gekozen als dit twee maanden geleden bekend was

Is de minister geschrokken van deze consequenties voor de zorg

Welke gevolgen heeft dit rapport voor de coronamaatregelen

Blijft de 1 5 metermaatregel in de zorg geboden Eerder liet Gupta al weten dat het

binnen de mogelijkheden van de anderhalvemetersamenleving niet eenvoudig is om zorg

te organiseren en dus zal de zorgcapaciteit ook de komende maanden ontoereikend

blijven https gupta strategists nl studies uit de wurggreep van corona

Beantwoording

Het is belangrijk dat mensen ook tijdens de corona uitbraak de zorg krijgen die zij nodig hebben Dat

mensen weten dat ze ook nu contact moeten blijven opnemen met hun zorgverlener Dat tijdens de

piek in de crisis en de druk op de zorg die daarmee gepaard ging reguliere zorg is uitgesteld is heel

vervelend Helaas was dat gezien de omstandigheden de keuze die op dat moment moest worden

gemaakt Het zal ook nooit te berekenen zijn wat er was gebeurd als de reguliere zorg was

voortgezet in combinatie met steeds meer covid 19 patienten in het ziekenhuis Omdat het langer

uitstellen van planbare urgente zorg tot gezondheidsschade kan leiden is het is van belang dat de

zorg nu weer opgeschaald wordt De NZa is gevraagd hierin de regie te nemen Zij zijn met de

brancheverenigingen en zorgorganisaties van de verschillende sectoren in de zorg intensief in

gesprek Inmiddels zien we dat overal in het land de zorg weer op gang komt

In de ziekenhuizen zien we dat het aantal patienten dat behandeld wordt weer toeneemt Ook het

herstel van het aantal verwijzingen door huisartsen naar het ziekenhuis zet zich door Daarbij geven

ziekenhuizen en klinieken aan dat opschaling en benutting capaciteit o a beperkt wordt door

beschikbaarheid personeel en 1 5 meter protocol Het is daarom wenselijk dat waar mogelijk digitale

toepassingen ingezet worden voor bijvoorbeeld consulten controle afspraken begeleiding coaching

of voor en nazorg op afstand

Het is nu vooral zaak om vooruit te kijken en het met elkaar zo te organiseren dat bij een eventuele

nieuwe piek voorkomen wordt dat reguliere zorg opnieuw wordt uitgesteld Hiervoor is het

belangrijk dat de IC capaciteittoereikend is en indien nodig snel opgeschaald kan worden Minister

van Rijn heeft het Landelijk Netwerk Acute Zorg LNAZ hiervoor de opdracht gegeven om op korte

termijn met een plan te komen over die opschaling van IC capaciteit in de Nederlandse ziekenhuizen

Daarnaast is het ook belangrijk dat patienten de weg naar de zorg weer weten en durven te vinden

Daarom heeft VWS samen met de NZa de Patientenfederatie het RIVM en Dienst Publiek en

Communicatie een landelijke informatiecampagne op Ook is vanuit verschillende

beroepsverenigingen FMS LVH en NHG de campagne komnaarje huis arts gestart


